

Title (en)
WOUND DRAINAGE.

Title (de)
WUNDKANÜLE.

Title (fr)
DRAIN DE BLESSURE.

Publication
EP 0047236 A1 19820317 (EN)

Application
EP 80900510 A 19800310

Priority
SE 8000069 W 19800310

Abstract (en)
[origin: WO8102523A1] Wound drainage which comprises a cylinder (10) arranged as a suction chamber, with a piston (17) displaceable therein. The cylinder is capable of being connected via a stop-valve (13) to a drainage catheter (15) at one end thereof, whilst an elastic strand (19) which is connected with the piston is withdrawn through the other end of the cylinder. The strand can be locked in the desired withdrawn position by means of a locking device (23) which prevents the movement of the strand into the cylinder.

Abstract (fr)
Drain de blessure comprenant un cylindre (10) servant de chambre d'aspiration, avec un piston (17) pouvant se déplacer à l'intérieur. Le cylindre peut être connecté via une soupape d'arrêt (13) à un cathéter de drain (15) à une extrémité de celui-ci, tandis qu'un câble élastique (19) connecté au piston est retiré par l'autre extrémité du cylindre. Le câble peut être bloqué dans une position désirée au moyen d'un dispositif de blocage (23) qui empêche le mouvement du câble à l'intérieur du cylindre.

IPC 1-7
A61M 27/00

IPC 8 full level
A61M 1/00 (2006.01); **A61M 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A61M 1/67 (2021.05 - EP US); **A61M 27/00** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8102523 A1 19810917; DK 495181 A 19811109; EP 0047236 A1 19820317; JP S57500227 A 19820212

DOCDB simple family (application)
SE 8000069 W 19800310; DK 495181 A 19811109; EP 80900510 A 19800310; JP 50059180 A 19800310